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Er wordt weinig gebruik gemaakt van de het Europese SEPA-betalingssysteem, dat zes maanden terug werd
geïntroduceerd. Dat heeft bestuurslid Hans Georg Fabritius van de Duitse centrale bank bekend gemaakt in de
Börsen-Zeitung, bericht het Financieele Dagblad zaterdag. 

Slechts één procent van alle transacties verloopt momenteel via het internationale betaalsysteem, dat
nationale systemen moet vervangen. Fabritius verwacht een aanzienlijke stijging als SEPA ook geschikt wordt
voor incasso’s in november 2009. 
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